
Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 26. februar 2024 kl. 17:30-20.00 

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 

Næstformand: Niels-Henrik Holm 

Bestyrelsesmedlemmer: Mette Bertram, Ayane Hassan, Kamilla Kjørup, Julie Boeskov, 

Michael Bøgeskov og Marie Rud Skak-Arnstrup 

Medarbejderrepræsentanter: Andreas Ralund og Lotte Groth Nielsen 

Elevrepræsentanter: Elisa Petersen Eng og Erik Petersen Eng 

Skoleleder: Louise Schaaf 

Viceskoleleder: Anita Kjær Hansen 

Pædagogisk leder for SFO og indskolingen: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Erik og Elisa, Ayane, Julie, Kamilla, Andreas, Mette og Michael 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

 
17.30 - 20.00 

 
Dagsorden (kort drøftelse af dagsorden fra kl. 17.30-18.00)  
 

17.30 – 18.00  
(30 min.) 

Kort drøftelse af dagsordenen inden det ordinære møde. 
Punkt aflyst pga. få deltagere til mødet.    

Drøftelse  

18.00 – 18.15  
(15 min.) 

1. Nyt fra ledelsen 
a. Generel status  
b. Klassesammenlægning 

Næste skoleår skal vi højst sandsynligt lave klassesammenlægning 
på kommende 9.årgang (pga. tilgang til efterskole), og muligvis 
også på kommende 7.årgang (hvis flere elever søger og optages i 
sportsklassen.) 
Vi har modtaget opsigelse fra en lærer der har fået job tæt på 
bopælen, og ledelsen er ved at se på, om der er nok ansættelser 
næste skoleår i forhold til antal elever/klasser.  
 
Ledelsen har holdt oplæg for kommunalpolitikerne om 
Sportsklasserne. Bl.a. om optagelseskriterier og etnicitet. Der er 
møde i styregruppen den 5.marts, hvor repræsentant fra 
Skolebestyrelsen evt. kan deltage.  
 
Skoleindskrivningen er fortsat i gang. Forældres ønsker til 
dispensation afgøres i løbet af uge 9. Så vi forventer at have det 
endelige antal i starten af marts.  

Orientering 



18.15 – 18.20  
(5 min.) 

2. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 
Intet nyt 

Orientering  

18.20 – 18.25  
(5 min.) 

3. Nyt fra elevrådet 
Intet nyt  

Orientering 

18.25 – 18.30 
(5 min.) 

4. Nyt fra formand og næstformand 
Kommende møde i fælles-skolebestyrelsen der afholdes på Søndre 
Skole den 21. marts. Dagsordenen på mødet er:  

A. Rundt om bordet, hvad rør sig lige nu? 
B. Hvordan forholder vi os til skærme? 
C. Nyt omkring frisættelse af folkeskolen 

Orientering  

18.30-18.50 
(20 min.) 

5. Præsentation af budget for 2024 v. Anita 

Anita gennemgik budgettet for 2024. I budgettet er der bl.a. afsat 

midler til et internat for medarbejdergruppen og til indretning af 

”den lange gang” i indskolingen.  

Orientering og 
drøftelse 

18.50-19.05 
(15 min.) 

6. Gennemgang af timetalsplan v. Anita 

Anita gennemgik timetalsplanen for næste skoleår.  

 

Timerne til understøttende undervisning omlægges til to-lærere/to-

voksen så meget som muligt indenfor minimumstimetallet, hvilket 

bl.a. giver kortere skoledag for eleverne. I sportsklasserne 

omlægges understøttende undervisning til grundtræning.  

 

Timer til supplerende undervisning (inklusionsindsatser og PLC) 

ønsker vi at prioritere i indskolingen. Vi ønsker at prioritere timerne 

på få personer, så få lærere/pædagoger får mange timer, fremfor at 

flere lærere/pædagoger får få timer.  

 

Vi følger ministeriets vejledende timetal i alle fag.  

 

Da det er et punkt til godkendelse, medsendes timetalsplanen 

referatet. Timetalsplanen blev godkendt af de fremmødte. Såfremt 

man ikke har givet sin tilkendegivelse inden 6.marts, betragtes 

planen som godkendt.  

Drøftelse og 
godkendelse 

19.05 – 19.25 
(20 min.) 

7. Præsentation og gennemgang af antimobbestrategi v. Margit  
Margit gennemgik skolens Antimobbestrategi, der består af en 
Trivselsplan, og en plan for håndtering af mobning.  
Strategien ligger på skolens hjemmeside.  

Orientering og 
drøftelse 

19.25 – 19.45  
(20 min.) 

8. Del 2: Skolebestyrelsens arbejde med principper  

A. Se vedhæftede udkast til princip om skole-

/hjemsamarbejdet og forældreinddragelse (principperne er 

i forslaget lagt sammen til ét princip)  

v. Michael, Ayane og Anna Louise (Michael deltager hvis 

muligt via Teams) 

Arbejdsgruppen præsenterer de grundlæggende tanker i 

princippet, som drøftes ved mødet inden renskrivning af 

Drøftelse og 
beslutning 



princippet eller evt. 2. gennemgang. Udkast til princippet er 

vedhæftet dagsordenen, som bedes læst inden mødet.   

+ 

B. Læs de tidligere fremsendte principper (jf mail fra 

Marianne den 25.01) ift. om de skal kasseres, justeres eller 

sammenlægges i et andet princip.  

 

Første del af udkastet ”Princip for skole- og familiesamarbejde” 

blev gennemgået, og punkter med rødt blev diskuteret. Der blev 

lavet tilføjelser ud fra de punkter vi nåede: 

(Hvilket varsel skal Familien som minimum indkaldes med?)  

-  Forslag fra SB: ”indkaldes inden for rimelig tid”.  

(Skal koncepter a la Familiematematik indføres på alle klassetrin?) 
- Forslag fra SB: Dette skal ikke tages med i princippet.  
 
(Skal lektiehjælp tilbydes i SFO’erne?) 
- Forslag fra SB: skal ikke med i dette princip 
 

Arbejdet fortsætter på kommende bestyrelsesmøde.  

19.45-19.55 
(10 min.) 

9. Status på indeklima og skolens bygninger v. Anita 

Der har været vandskade i loftet i SFO’en. Lofterne bliver lavet i 

sommerferien og inden da, vil der blive foretaget en måling i 

forhold til skimmelsvamp.  

Der er blevet istandsat et lille lokale med maling og nye møbler. 

Lokalet kan bruges som ”gruppelokale” til en mindre gruppe børn.  

Inden sommerferien er der gennemgang af lokalerne, for at se om 

noget skal laves i sommerferien.  

Tandplejen skal have mere plads. Det betyder, at enten 

sundhedsplejersken eller den forebyggende rådgiver skal have et 

nyt lokale. Skolen undersøger hvad der er muligt.  

Orientering og 
drøftelse 

19.55 - 20.00 
(5 min.) 

10. Evt.  
Mette stopper i bestyrelsen til sommer. Vi kan godt bruge lidt flere 
medlemmer i bestyrelsen.  

Drøftelse  

 

 

 

 


